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Veilig thuis in een welvarend Laarne-Kalken

N-VA Laarne gaat ECHT voor de jeugd  
Verwacht 
Op kop staan Hilde Nobels als lijsttrekker 
en Frank Janssens op de tweede plaats, 
het zijn de verwachte namen met twee 
mandatarissen die hun strepen verdiend 
hebben (Hilde 18 jaar gemeente- & 
OCMW-raadslid, Frank 6 jaar  
fractievoorzitter in de gemeenteraad). 
Ook de lijstduwers zijn geen verras-
singen met Daniël De Brauwer (nu 
OCMW raadslid) op 21, Claudine Van 
Imschoot-De Geest (gemeenteraadslid en 
N-VA secretaris) op 22 en Marianne  
Matthys (18 jaar gemeenteraadslid en 
vorige legislatuur 2 jaar schepen) op 23. 

Onverwacht 
Opvallender is de keuze voor twee  
jongeren op plaats 3 en 4.  
Jasmien Jaques, vorige keer verkozen als 
jongste N-VA gemeenteraadslid in heel 
Vlaanderen, krijgt de derde plaats en  
Lucas Van Damme de vierde plaats;  
beiden zijn slechts 24 jaar.  

Kiezen voor de jeugd is volgens voorzitter 
en tevens jongste kandidaat burgemeester 
Hilde Nobels een bewuste keuze omdat 
de kracht van verandering enkel op die 
manier kan omgezet worden in een ver-
andering die werkt op lange termijn. 

Oud en nieuw 
Naast een aantal oude getrouwe N-VA-
ers vinden we niet minder dan 12 nieuwe 
namen: Lucas Van Damme (4), Kim 
Schauwvliege (6), Nancy Tavernier (7), 
Guido Vandecapelle (9), Rudi Hauben 
(10), Miriam Clerick (11), Christiane 
Scheirlinck (13), Walter Larno (14), 
Michèle Haeck (16), Philippe Himbrechts 
(17), Sven Bogaert (18), Remi Cours (19). 

De 23-koppige lijst werd zorgvuldig 
samengesteld, aan de leden voorgelegd en 
door hen unaniem goedgekeurd. 
Met deze ploeg wil N-VA Laarne de 
verkiezingsslogan “Veilig thuis in een 
welvarend Laarne” waar maken.

DE UIL

8 juli: fietstocht ter gelegenheid van de 
Vlaamse Feestdag  

11 juli: bevlaggingsaktie 

26 augustus: 23e EETFESTIJN 

14 oktober: gemeenteraadsverkiezingen 

Aktiviteiten van de  
voorbije periode

Zijn verkeersborden te recycleren? (p. 3) Vervuiling en vernieling in Meersen (p. 4)
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Zeer gebrekkige communicatie 
wegenwerken blijft bestaan
In ons vorige publicatie uitten we ons ongenoegen over de 
zeer gebrekkige communicatie bij de grote wegenwerken en 
het circulatieplan in onze gemeente. Tot onze verbazing is 
er NIETS veranderd! De info op de gemeentelijke website 
stelt niets voor. En van concrete informatie aan de bewo-
ners van de desbetreffende straten is helemaal geen sprake. 
Anno 2018 waar communicatie met de bevolking op zoveel 
manieren kan gebeuren, is het onbegrijpelijk dat de mensen 
niet op de hoogte gebracht worden van de stand van zaken 
of van de ruime planning voor de komende periode. 
Wij doen hier ook een oproep om ondanks de werken en 
het circulatieplan uw aankopen en afspraken te blijven 
maken bij onze lokale zelfstandigen en vrije beroepen.
Hilde Nobels

Oproep tot respect aan omwonenden van wegenwerken
Dat er tijdens de wegenwerken zoveel mogelijk doorgang ver-
leend wordt aan het plaatselijk verkeer juichen we toe, alsook de 
doorgang die er tijdens het bouwverlof was. Wat echter totaal 
onrespectvol is, is het gedrag van vele chauffeurs, die veelal géén 
plaatselijk verkeer zijn en toch door de werken rijden aan een 
veel te hoge snelheid! Men rijdt door de wegenwerken alsof men 
aan de Dakar-rally deelneemt! 

Gezien de droogte van de voorbije maanden bijten de omwonen-
den al een half jaar in het stof en dat is allesbehalve leuk!  
We vragen aub een aangepaste snelheid te rijden, graag stap-
voets, in de stroken waar het enkel plaatselijk verkeer is.  
Overigens riskeren chauffeurs en fietsers lekke banden gezien er 
geen steenslag, maar “gemalen afbraak” gestort is.
Hilde Nobels

“Tot onze verbazing is er NIETS  
veranderd!”   Hilde Nobels
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Kan er zorgvuldiger omgesprongen worden met  
materialen = met ons geld?
Tot onze verbijstering stellen we vast dat bij de grote wegen- 
werken verkeersborden, bewegwijzering van fietsroutes en 
aanwijzingsborden naar handelszaken gewoon met de kraan 
worden omvergeduwd en op een hoop gegooid. Dit is echt 
geldverspilling! Wij doen een oproep om bij aanvang van 
werken eerst alle alle verkeersborden en bewegwijzering 
op te halen en zorgvuldig te bewaren om ze na de werken 
te kunnen hergebruiken! Analoog met de verkeersborden 
is het spijtig dat klinkers, boordstenen en voetpadtegels 
grofweg uitgebroken worden en allemaal weggegooid met de 
“afbraak”. Kunnen die echt niet gerecycleerd worden? Als 
Vlaming zijn wij zeer grote voorstander van het spreekwoord 
= “zorg dragen voor uw gerief als een goede huismoeder/
vader”!
Hilde Nobels

Betere vooruitzichten voor de Broekstraat en Mellestraat
 
In de vorige editie van de Uil rapporteerden we al uitvoerig over 
de pogingen van de N-VA-fractie om het zwaar vrachtverkeer te 
weren uit de Broekstraat en Mellestraat. Ondertussen evolueert 
de situatie langzaam maar zeker in de goede richting. Mits de 
nodige druk zal Wetteren de richtingsaanwijzers naar de R4 
vanaf het bedrijventerrein Stookte verwijderen en een tonnage-
beperking invoeren in de Schoorstraat (de baan die uitmondt in 
de Broekstraat). Ten einde te komen tot een structurele oplossing 
voor het ontsluiten van het industrieterrein Stookte en bijgevolg 
het zware vrachtverkeer definitief te weren uit de Broekstraat en 
Mellestraat, dienen er nog bovenlokaal knopen doorgehakt te 
worden. Daarom moet er op korte termijn via de gouverneur een 
overleg voorzien worden met de Vlaamse Minister van Mobili-
teit Weyts en het Kabinet van de Vlaamse minister van Omge-
ving, Natuur en Landbouw Schauvlieghe. Op dit overleg zullen, 
naast Laarne, ook Wetteren, Destelbergen en Melle aanwezig 
zijn. We blijven vanuit de N-VA de nodige druk zetten.
Frank Janssens

Publieke pc in de bibliotheek
Er waren de laatste tijd heel wat klachten over de publieke pc in de bibliotheek. Die bleek dikwijls defect 
te zijn en een herstelling liet vaak heel lang op zich wachten. Deze publieke pc is nochtans heel popu-
lair bij de bezoekers van de bib. Na de cursus “werken op de computer”, willen vele mensen nog verder 
oefenen op de computer in de bib. Ook is er veel vraag om gebruik te maken van Tax on Web, My 
pension, de site van de VDAB … Vaak willen de bezoekers ook gewoon iets printen. Op de gemeente-
raad stelde fractieleider Frank Janssens voor om minstens 2 pc’s of laptops ter beschikking te stellen in 
de bibliotheek van Laarne en Kalken en tevens te voorzien in een snellere herstelling bij een eventueel 
defect. Bevoegde schepen De Smet zag de noodzaak niet in van een tweede pc maar beloofde wel een pc 
ter beschikking te stellen in het filiaal van Kalken. Alle beetjes helpen …
Frank Janssens
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We houden er zo van,  
van onze Meersen
Uniek en prachtig stuk natuur waar ieder van ons 
tot rust komt, geniet vol bewondering. Is het nu 
al wandelend, al fietsend of al lopend. Maar wat 
doen we om dit te bewaren voor ons nageslacht?

Vervuiling en vernieling zijn schering en inslag geworden...
Langs alle moderne kanalen wordt er reclame gemaakt om 
in groep de mooiste plekjes te ontdekken.
Maar taferelen zoals de laatste weken horen hier niet thuis.
Laten we allen samen onze Meersen beschermen en vooral 
respecteren.
Voor wie na ons, na onze kinderen en veel langer daarna 
ook vol bewondering zal zijn.
 
Tevens zien we bij een bezoek aan de speeltuintjes dat de 
speeltuigen voldoende onderhouden worden, maar op de 
speelveldjes liggen her en der blikjes en vele lege plastieken 
flessen. Als iedere bezoeker bewuster zou omgaan met het 
leeggoed van frisdranken e.d. zouden onze speelpleintjes er 
properder bijliggen. Met de vinger wijzen naar de gemeen-
telijke technische dienst zou hier onterecht zijn, in de eerste 
plaats zijn de gebruikers zelf verantwoordelijk.
Kim Schauwvliege en Marianne Matthys

Invasie Kalkense Meersen
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